

Technical Specifications for Compactor over Truck

Capacity:	To be determined according to customer request and the truck loads.	يتم تحديدها طبقا لطلب العميل وحمولة السيارة	السعة :
Body:	Floor, roof and sides are made from steel plates with proper thickness depends on the operating conditions.	الارضية و السطح و الجوانب تصنع من صاج بسمك مناسب حسب ظروف التشغيل	الجسم:
Sub-frame:	The sub-frame is manufactured from two manufactured U channels of steel reinforced with internal cross members.	يصنع الشاسيه المساعد من كمرتين كلا منهما على شكل علبة من صاج و مدعم بعوارض داخلية و التقويات اللازمة ومقصد خلفي .	الشاسيه : المساعد
(loading): Charge	Upper or from the rear (according on the product type).	من الاعلي او من الخلف (علي حسب نوع المنتج)	طريقة : التحميل
Back door:	The back door is made of steel plates and could stand the pressure.	الباب الخلفي مصنوع من صاج بسمك مناسب لتحمل الضغوط	الباب الخلفي:
Additional accessories:	Compactor is provided with tool box (without tools). Compactor is provided with 1 spare wheel carriers. Provided with container Lifting Devices in case of rear loading according to the product type.	المكبس مزود بصندوق عدة فارغ المكبس مزود بعدد 1 حمالة الأطار الاحتياطي رافعة الصناديق في حالة التحميل الخلفي علي حسب نوع المنتج	الملحقات : الإضافية
Painting:	Exterior surface treatment by shot blasting. Painting by high solid primer directly on the surface. Painting inside special paint booth with the color chosen by the customer.	يمر المنتج بمراحل دهان داخل أفران خاصة بعد عمل (shot blasting) بواسطة نرات من الصلب ثم يدهن بمواد مانعة للصدأ ثم يتم الدهان داخل الأفران باللون المحدد حسب رغبة العميل.	الدهان: